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Conceptverslag vergadering wijkplatform  
 

Datum: 12 december 2023 

Locatie: Kapel Weddesteyn 

Notulist: Henk Vlot 

 

1. Opening en mededelingen 

Voorzitter Paul Glissenaar opent om 19:35 uur de vergadering en heet de vele 

aanwezigen (er zijn er zo’n kleine 40) welkom. Helaas is wijkwethouder Jelmer Vierstra 

verhinderd i.v.m. een verplaatste raadsvergadering. Een bijzonder welkom voor Jolanda 

van der Spiegel en Taco Visser, die beiden op de agenda staan.  

Dan de mededelingen: 

• Het toilet wordt aangepast, vandaar wat rommel. Pas even op met er gebruik van 

maken, want op dit moment kan het alleen van buiten op slot gedraaid worden. 

• Karlijn van Kollenburg had om aandacht voor het Aldi terrein gevraagd. Maar ze is 

niet aanwezig en kan e.e.a. niet toelichten. Op Paul’s vraag hoe het gesteld is met 

de overlast aldaar, wordt gereageerd met de mededeling dat er momenteel 

helemaal geen overlast is. 

 

2. Vaststelling verslag  vergadering Wijkplatform 6 juni 2023 

Er zijn geen opmerkingen op het verslag, dat daarmee wordt vastgesteld. 

 

3. Bijpraten over de toekomst van het Hertenkamp door Taco Visser 

Alvorens Taco het woord te geven, schetst Paul de situatie kort. Eigenaar Careyn, de 

gemeente en het wijkplatform overleggen al enige jaren, een overleg waar weinig schot 

in zit. Eerder dit jaar is een werkgroep en daaruit een stuurgroep opgericht waarvan Taco 

woordvoerder is. Mede daardoor is er wel wat versnelling gekomen, zeker nadat minister 

Adema het einde van hertenkampen aankondigde.  

 

Taco begon met de kersverse mededelingen dat het hertenkamp toch mag blijven 

(evenals alle andere hertenkampen in Nederland). Deze mededeling werd met applaus 

ontvangen. Vervolgens meldde hij dat Careyn een nieuwe bestuurder heeft en dat die al 

besloten had om de werkgroep de ruimte te geven, conform de wettelijke eis, om voor 1 

april 2024 met een plan te komen en dat uiterlijk 1 juli 2024 uit te voeren. Daarbij gaat het 

vooral om verbeteringen in de huidige situatie: rullen van de ondergrond, bouwen van 

een nachtverblijf en aanpassingen aan het hek.  

 

De stuurgroep gaat nu met die opdracht aan de slag; zo wordt er o.a. een 

(beheer)stichting opgericht en in kaart gebracht wat er voor 1 juli 2024 allemaal moet 

worden gedaan. Daarnaast is afgesproken dat de kosten die met deze operatie 

gemoeid zijn door Careyn, de gemeente en de werkgroep gezamenlijk zullen worden 

gedragen. Voor de gemeente geldt dat dit in natura gebeurt (meedenken, faciliteren en 

naar behoefte meewerken, zoals bij het rul maken van de ondergrond). 

 

Uit de zaal komen wat vragen en opmerkingen: 

• Wie stelt de eisen voor het verbeterde hertenkamp op? 

• Welke kosten zijn met de aanpassingen gemoeid; is c.q. komt er een begroting? 

• Komt er een mannetje terug? 

• Hoe kritisch is de einddatum van 1 juli 2024? 

• De herten zien er goed uit; waarom hoor ik dan dat ze er slecht bijlopen? 

 

Taco sluit af met de mededeling dat de kosten waar mogelijk gedrukt worden door 

zelfwerkzaamheid en verbindt daaraan de vraag wie er mee wil doen. Geïnteresseerden 
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kunnen zich melden via een mail aan Henk Vlot, secretaris van het wijkplatform 

(secretaris@wijkplatformstaatsliedenkwartier.nl). Tenslotte komt er nog een vraag over 

buiten zitten bij de huizen aan het Hertenkamp, waarop geantwoord wordt dat de grond 

vanaf midden sloot niet van Careyn is. 

 

4. Hoogtepunten wijkbezoek B&W op 14 november 

Paul laat dit bezoek op een droge ochtend in november de revue passeren: 

• Oudelandseweg/Meanderbrug.  

Hoge verkeersdruk, veel vrachtverkeer, (te) hard rijden, gevaarlijk oversteken e.d. 

werden genoemd. Omdat de Oudelandseweg en de Utrechtsestraatweg onderdeel 

zijn van ‘doorgangsgemeente Woerden’ kunnen c.q. mogen een aantal 

aanpassingen niet (30-km zone, drempels e.d.). Bestuurslid Gijsbert Valstar (verkeer) 

gaat in op de fietsroute kasteel-Kamerik, die leidend zal zijn bij andere aanpassingen 

aan deze route; het gaat dan om de lange(re) termijn. Wel is met de gemeente 

afgesproken om op kleine maatregelen die nu al kunnen worden uitgevoerd actie 

te nemen: een rood-wit geleidehek bij het voetpad van Meanderbrug naar 

beneden (bescherming jonge fietsers) en terugplaatsen van een auto-remmende 

paal op Fort Oranje net voor de brug (om sluipverkeer -vooral door pakketbezorgers- 

van auto’s over de Meanderbrug te voorkomen). Duidelijk is dat de plannen de 

zorgen van ons als inwoners (nog) niet kan wegnemen. 

• Utrechtsestraatweg/Fagellaan. 

Gijsbert licht de bedoeling van de ‘druppel’ toe. Hoewel hier nogal wat 

misverstanden over bestaan, heeft deze wel een snelheids-remmend effect en zal 

vooralsnog blijven. 

• R. de Jagerschool. 

Het tijdelijke gebouw bevalt goed en is duidelijk een verbetering t.o.v. het oude 

gebouw. Directeur Lydia van Beusekom heeft e.e.a. goed geregeld; het college was 

onder de indruk. 

• Aldi en voetbalkooi. 

Hier is kort stilgestaan bij de mogelijke overlast. 

• Plan Witt. 

Een interessante uitleg door Natascha de Jong over het wonen in de laagbouw en 

vooral de samenwerking van de bewoners m.b.t. de binnentuin, gevolgd door het 

fraaie uitzicht vanaf de 9e (en hoogste) verdieping richting Utrecht (waar op mooie 

dagen zelfs de windmolens van de Flevopolder te zien zijn. 

• Hertenkamp. 

Een korte toelichting op de stand van zaken op dat moment door Rinie Blauw en 

Rosanne Visser. 

• Willemshoeve. 

Een prima verzorgde lunch en een interessant verhaal door Ad en Gerda, met vooral 

aandacht voor hoe zij het opgezet hebben en hoe ze samenwerken met de 

bewoners om overlast tot een minimum te beperken. 

Uit de zaal kwam nog de vraag of er over het hier en daar zeer slechte trottoir is 

gesproken. Dit wordt ontkennend beantwoord. 

 

5. Evaluatie van de drie inloopspreekuren in het najaar 

Omdat het bestuur niet tevreden was over het effect dat de wijkplatformvergaderingen 

hebben, zijn de inloopspreekuren als alternatief aangeboden. Helaas bleken die ook 

geen succes, gezien het geringe aantal bezoekers. Paul gaf aan dat minder vergaderen 

en meer activiteiten (zoals rond het hertenkamp) een mogelijk alternatief zouden zijn. 

Vanuit de zaal werd voorgesteld naar thema-avonden te kijken en secretaris Henk Vlot 

vroeg de aanwezigen toch vooral contact met het bestuur te zoeken en de webpagina 

en de Facebook pagina regelmatig te bezoeken.  
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Paul memoreerde nog het 2-jaarlijkse Leefbaarheid- en Veiligheidsonderzoek. Het beeld 

dat uit de laatste versie daarvan over het Staatsliedenkwartier naar voren komt, is 

overwegend positief.  

 

6. Alternatief voor terugblik 2023 door wijkwethouder Jelmer Vierstra 

Wijkambtenaar Ilse Konings gaf antwoord op een paar vragen m.b.t. de aanpassingen 

die nodig zijn met de huisnummers Johan de Wittlaan/Ien Daleslaan, de onderbezetting 

in het ambtenaren apparaat en het wijkbezoek. Zij verwacht een definitief besluit over 

omnummering nog dit jaar en rekent op uitvoering begin 2024. Het tekort aan 

ambtenaren werkt helaas door in de hele organisatie en is voorlopig niet op te lossen. 

Het wijkbezoek werd door het college zeer positief ervaren en een aantal acties is mee 

terug genomen naar het gemeentehuis. Kleine aanpassingen rond de Meanderbrug zijn 

al uitgevoerd. 

 

N.a.v. de vragen merkte Taco Visser op dat er erg slordig geparkeerd wordt op de Johan 

de Wittlaan, o.a. op de stoep langs het hertenkamp. Dit resulteerde in een discussie over 

parkeren, drukte en 1-richtingverkeer aldaar. Wijkagent Rick stelde dat elke nieuwe wijk 

enige tijd nodig heeft om ‘in te regelen’.  

 

7. Presentatie Logeerhuis Bredius door Jolanda van der Spiegel 

Na een korte introductie van zichzelf gaf Jolanda een duidelijke en overzichtelijke 

presentatie over het Logeerhuis Bredius, opgericht in coronatijd en na een daardoor 

moeizame start niet meer weg te denken. Inmiddels is een bezettingsgraad van zo’n 85% 

bereikt. De gasten zijn mensen die mantelzorg nodig hebben en komen om zo hun 

mantelzorgers gedurende korte of wat langere tijd te ontlasten. Want mantelzorg vraagt 

nogal wat van de verlener, waardoor overbelasting regelmatig voorkomt. Een prachtig 

initiatief, waar wij in Woerden heel blij mee mogen zijn. 

 

Na afloop was er ruimte voor wat vragen, waaronder: 

• Zijn er selectiecriteria van toepassing? 

• Is het mogelijk buiten de WMO om gebruik te maken van het Logeerhuis? 

• Moet je lid van het huis worden om er gebruik van te kunnen maken? 

• Kan ik mij melden als vrijwilliger? 

Dit onderwerp werd afgesloten met een warm applaus voor Jolanda. 

 

8. Wat verder ter tafel komt 

Niemand heeft gebruik gemaakt van deze mogelijkheid. 

 

9. Sluiting 

Paul sluit de bijeenkomst even na 21.00 uur. 

 

 


